

5D4N Macao & Shenzhen Art and Technology (GV4)

五天四夜 澳门与深圳 艺术与科技



MFM-04MFMST

DAY 01 SINGAPORE – MACAO 新加坡 - 澳门

Arrival at Macao Airport, Meet & Greet and transfer to Macao hotel for check-in. Free & Easy for the rest of the day.
到达澳门机场，由导游接机前往澳门酒店办理入住手续。其余时间自由安排。

Accommodation 住宿: Macao Local Broadway Hotel 5* or similar

DAY 02 MACAO - SHENZHEN 澳门 - 深圳

(Breakfast / Lunch: Own expense / Dinner:)

(早餐 / 午餐: 自行品尝深圳特色小吃 / 晚餐: 干滋百味自助烧烤)

After Hotel breakfast - transfer to Zhuhai border - Cross Shenzhen Zhongshang Bridge, OH Bay (Exl Bay Glory), Eyes of the GBA, Huaqiangbei Electronic World, Transfer back to the Hotel.

早餐后 - 前往港珠澳大桥珠海口岸 - 深圳; 参观深中通道, 欢乐港湾 (不含摩天轮), 湾区之眼, 华强北电子城购物, 购物后返回酒店。

Accommodation 住宿: Shenzhen Felicity Hotel 5* or similar

DAY 03 SHENZHEN 深圳

(Breakfast: / Lunch: / Dinner: Own expense)

(早餐 / 午餐: 探鱼或鹅肉煲 / 晚餐: 自行品尝深圳特色小吃)

Visit Gangkeng Town, Dafen Oil Painting Village, Lotus park with Observation Deck, photo stop Pingan Building and Shenzhen Dongmeng Walking Street. Transfer back to Hotel. The rest of the day is yours to explore the city at your own leisure.

游览甘坑古镇, 大芬油画村, 莲花山公园 (观景台), 平安金融中心 (深圳) 拍照停留。东门步行街。然后返回酒店。剩下的时间您可以自由探索城市。

Accommodation 住宿: Shenzhen Felicity Hotel 5* or similar

DAY 04 SHENZHEN 深圳 - MACAO 澳门

(Breakfast / Lunch: Hong Kong Style Tea Flavor / Dinner: Taste local snacks for dinner by own)

(早餐 / 午餐: 茶档风味 / 晚餐: 自行品尝深圳特色小吃)

After Breakfast, Transfer to Shenzhen Ferry terminal and to Macao by ferry. Visit Macao Taipa House, Guanye Street & Graffiti Street, Ruins of ST. Paul, Mount Fortress, Rua Dos Ervanarios, Macao Wynn Luck tree show & The music fountain. After the show ~ Back to Hotel.

早餐后, 前往深圳码头, 乘船前往澳门。游览: 龙环葡韵, 官也街/涂鸦街, 大三巴, 大炮台, 关前茶。观赏永利发财树和音乐喷泉后返回酒店。

Accommodation 住宿: Macao Local Broadway Hotel 5* or similar

DAY 05 MACAO - SINGAPORE 澳门 - 新加坡

(Breakfast) (早餐)

Free & Leisure until time transfer to airport for Departure.

由活动后送往机场返回甜蜜的家



Shenzhen Tour Guide and Driver Tips HKD 100 per pax 深圳导游和司机小费每人 100 港币
Macao Tour Guide and Driver Tips HKD 50 per pax 澳门导游和司机小费每人 50 港币

Mandarin speaking tour 导游全程以中文讲解

No Shopping / No Optional Tour 无购物 / 无自费项目

Sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator. We reserve the right to alter the sequence or change/amend the itinerary with/without prior notice.

行程顺序、餐食和酒店安排将根据当地地接人员的最终安排进行调整。我们保留在不另行通知的情况下更改行程顺序或对行程进行修改的权利。

WTSTravel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

wtstravels

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg